
Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 41 ze dne 6. 9. 2022 

č.j. OUR/185/2022 

Sp. Zn. 101.2.1 A10 

  

Místo konání : Obecní úřad Rasošky 

Začátek jednání: 18:05 hod   

Konec jednání :  19:38 hod 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Ing. Pavel Pouznar, Ing. Bc. Luboš Rejl, Ing. Věra Voslařová, 

Vladimír Fišar, Ing. Martina Krystová, Miloš Exnar 

 

Pořad jednání:  

1. Počet přítomných 7 – zastupitelstvo je usnášeníschopné  

2. Zapisovatel: Hana Uždilová 

    Ověřovatelé: Ing. Pavel Pouznar, Miloš Exnar 

3. Program  

1. Schválení programu zasedání  

2. Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání 

3. Kontrola usnesení 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene- služebnosti č. IV-12-2022839/VB1 

5. Smlouva KHK dotace na nákup dopravního automobilu pro hasiče 

6. Schválení zadání výběrového řízení na nákup dopravního automobilu pro hasiče 

7. Kanalizace – schválení změny projektu 

8. Rozpočtové opatření č. 7 na vědomí 

9. Rozpočtové opatření č. 8 stavební úpravy ZŠ-družina 

10. Různé a diskuze 

a) Smlouva o zřízení věcného břemene- služebnosti – č. IP-12-2013596/VB2 

b) Poděkování za uspořádané akce 

c) Předání workoutového a dětského hřiště firmou Colmex 

 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání a uvítal přítomné. Oznámil, že je 

přítomno 7 zastupitelů - zastupitelstvo je usnášeníschopné. ( Ing. Bc. Rejl přišel v 18.09 

hod) Přednesl návrh programu jednání a ten byl schválen.  

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Hana Uždilová, jako 

ověřovatelé Ing. Pavel Pouznar a Miloš Exnar. Schváleno.  

 

3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly. 

 



4. Vzhledem k tomu, že na jednání zastupitelstva se dostavili projektanti kanalizace                       

z projektové kanceláře Kališ, Horní Jelení, starosta obce přesunul bod č. 7 na první místo 

v projednávání. Již na minulém zasedání byl předložen k rozhodnutí bod jak dále 

pokračovat v projektu kanalizace pro zákaz vypouštění vody z vlastní ČOV do Rasošského 

potoka a to zvolit buď variantu zachování vlastní ČOV s čerpáním vody až do vodního toku 

Labe nebo napojení  na kanalizaci zakončenou ČOV Jaroměř. Na posledním zastupitelstvu 

nebylo o dalším postupu rozhodnuto s tím, že budou znovu prověřeny ekonomické 

parametry obou variant. Projektanti shrnuli celý průběh zpracování projektu, Ing. Kališ dále 

na požádání detailně popsal jak funguje vlastní ČOV. Dále zastupitelům předložil                      

a vysvětlil analýzu “Porovnání nákladů části vyústění kanalizace – roční provozní náklady 

– řešení ČOV vs. Napojení do Jaroměře. Z této analýzy vyplynulo, že varianta napojení na 

ČOV vychází levněji co do nákladů na investice tak i v ceně stočného pro občana. Rozdíl 

v investici činil 27 mil. (v cenách roku 2021). Také zmínil, že do Jaroměře se připojíme po 

pozemcích obce, zatím co napojení do Labe by vedlo po pozemcích 12 soukromých 

majitelů, kde hrozí velké riziko se schválením projektu. Dále projektanti odborně 

zodpověděli otázky zastupitelů. Na otázku proč je varianta vlastní ČOV provozně dražší 

než Jaroměř, projektanti odpověděli, že ekonomika provozu záleží na velikosti ČOV                

a v našem případě, kde je uvažováno tisíc ekvivalentů je výhodnější jaroměřská ČOV, na 

kterou se navíc napojíme ve vzdálenosti 1,5 km od obce.  Po diskuzi starosta obce vyzval 

zastupitele k hlasování o změně projektu – varianta napojení se na ČOV v Jaroměři. 

Schváleno. Ing. Vladislav Kališ připraví dodatek ke smlouvě o této změně, tento dodatek 

bude předložen na dalším zasedání zastupitelstva obce.  

 

 

5. Starosta obce předložil Smlouvu o zřízení věcného břemene–služebnosti                                       

č. IV-2022839/VB1 - knn pro p.č. 1860/4 Dolní Ples s firmou ČEZ Distribuce. Schváleno.  

  

6. Starosta obce předložil zastupitelům Smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního fondu 

Královéhradeckého kraje č. 22RRD11-0007. Předmětem této smlouvy je poskytnutí 

účelové investiční dotace na realizaci projektu s názvem „Dopravní automobil“. Dotace ve 

výši 300 000 Kč je určena na modernizaci hasičské techniky v obci pro JSDH.  Schváleno.  

 

 

7. Starosta obce předložil ke schválení zadání výběrového řízení na nákup dopravního 

automobilu pro JSDH. Jedná se o uzavřené výběrové řízení ve kterém budou osloveny tři 

firmy. Vladimír Fišar se dotázal zda tento automobil do 3,5 t plně nahradí stávající Avii, 

starosta mu odpověděl, že ano. Schváleno. 

 

8. Starosta obce informoval zastupitele o rozpočtovém opatření č. 7 na vědomí na částku 

45.000 Kč ve výdajích – na výmalbu MŠ. 

 

9. Starosta obce předložil zastupitelům rozpočtové opatření č. 8 na příspěvek škole, který bude 

použit na úhradu nákladů na stavební úpravy v družině. O těchto úpravách o které požádala 

ředitelka školy Ing. Zmitková a proběhly souběžně a při jednom nepořádku s rekonstrukcí 

elektroinstalace v 2. patře školy, informoval starosta zastupitele emailem před započetím 

prací na začátku prázdnin. V družině se tímto pro děti vytvořila ze skladu nová učebna. 

Schváleno.   

 

 



 

10. Různé a diskuze 

 

a) Starosta obce předložil Smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č IP-12 

2013596/VB2 . Rasošky – knn p. č. 1515. Schváleno 

b) Starosta obce poděkoval hasičům za pomoc při přesunu dřevěné mašinky u Sport klubu 

a za zpevnění plochy a položení travního koberce pod mašinku. Také za uspořádání 

hasičských závodů „O pohár starosty obce“. Dále kulturnímu výboru za uspořádání 

posvícenské zábavy. Panu Slezákovi za dozor při pracích v ZŠ a MŠ Rasošky během 

letních prázdnin. Stavebnímu výboru za zorganizování přípravných stavebních prací pro 

workoutové a dětské hřiště, kterých se zúčastnili bez nároku na odměnu občané Rasošek.  

 

c) Ing Krystová informovala zastupitele o jednání s firmou Colmex, které se uskutečnilo 

před zasedáním zastupitelstva. Jednání se zúčastnili také starosta, místostarosta                   

a Vladimír Fišar ze stavebního výboru. Jednalo se o zjištěných nedostatcích na povrchu 

obou hřišť dodaných firmou Colmex. O těchto nedostatcích byla firma Colmex 

obeznámena již během prázdnin.  Byla odsouhlasena sleva ve výši 50tis Kč na každé 

hřiště. Hřiště byla předána.  

 

 

Diskuze:  

• Na jednaní zastupitelstva se dostavila Ing. Monika Zmitková, ředitelka ZŠ a MŠ 

Rasošky. Poděkovala za všechny práce, které proběhly během prázdnin a hlavně za 

novou místnost v družině.   Poděkovala také školníku panu Slezákovi za vstřícnost           

a pomoc při těchto akcích. Předložila prosbu k financování vybavení nové učebny, 

případně povolení čerpání investičního fondu. Starosta obce požádal paní ředitelku         

o předložení konkrétní žádosti s vyčíslením nákladů na dalším zastupitelstvu obce.  

• Ing Věra Voslařová předložila starostovi obce zápisy z kontrol finančního výboru 

provedených v červnu na obecním úřadě a v ZŠ a MŠ Rasošky. Seznámila zastupitele 

s výsledky kontrol.  

• Ing. Bc. Rejl se dotázal k systému likvidace odpadu, zda obci nebyla poskytnuta 

informace o nákupu nových vozidel firmou Marius Pedersen, které by umožnovaly 

vážení odpadu. Ing. Pouznar odpověděl, že tuto informaci nemáme.  

• Protože je toto zastupitelstvo poslední v tomto volebním období a nové zastupitelstvo 

vzejde z komunálních voleb ve dnech 23 a 24. září shrnul starosta obce toto volební 

období.  Poděkoval všem zastupitelům za jejich práci. Zhodnotil provedené investiční 

akce, mezi největší patřila akce rekonstrukce budovy obecního úřadu, který spolu se 

hřištěm, Sport klubem a nyní nově vybudovaným workoutovým a dětským hřištěm 

tvoří hezké centrum vesnice. Poděkoval také rodině Bašových, paní Pavelkové 

z knihovny, účetní obce a SPOZU za práci pro vesnici. Také Základní a mateřské škole 

za spolupráci.  Poděkoval za dlouholetou práci pro obec panu Miloši Exnarovi, který 

již ve volbách znovu nekandiduje. Popřál všem kandidátům hodně štěstí ve volbách               

a voličům správnou volbu.  

 

            Další diskuze nebyla, starosta obce poděkoval za účast a zasedání ukončil. 



Usnesení č. 41 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 6.9.2022 

 

I. Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje:  

 

1.  Program jednání:  

Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

2.  Zapisovatele i ověřovatelé:  

Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0  

 

Přišel pan Rejl 

3.  Kanalizace – schválení změny projektu – vybrána varianta napojení na ČOV Jaroměř 

          Pro – 4, proti - 0, zdržel se – 3 ( Ing. Bc. Rejl, Ing. Martina Krystová, Vladimír Fišar) 

 

Odešla Ing. Voslařová 

4. Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti – č.  IV-12-2022839/VB1 

Pro – 6, proti - 0, zdržel se - 0 

 

5.Smlouva KHK č. 22 RRD11-007 KHK na nákup dopravního automobilu pro JSDH   

           Pro – 6, proti - 0, zdržel se – 0 

 

Ing. Voslařová se vrátila 

6.  Schválení zadání uzavřeného výběrového řízení na nákup dopravního automobilu pro 

JSDH 

Pro – 6,  proti - 0, zdržel se – 1  (Vladimír Fišar)  

 

7.  Rozpočtové opatření č. 8 – příspěvek ZŠ Rasošky na stavební úpravy v družině 

Pro – 7, proti - 0, zdržel se – 0 

 

8.  Smlouva o zřízení věcného břemene- služebnosti – č. IP-12-2013596/VB2 

Pro – 7, proti - 0, zdržel se –0 

 

 



 

II.  Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje:  

 

III.   Zastupitelstvo ukládá:  

 

IV.  Zastupitelstvo bere na vědomí:  

 Rozpočtové opatření č. 7 

 

Starosta obce Rasošky: Oldřich Rezek …………………… 

Ověřovatelé : Ing. Pavel Pouznar     ……………………... 

                       Miloš Exnar               ……………………… 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 7.9. 2022 

Hana Uždilová ………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


